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Cyklistforbundet Hillerød, bestyrelsesmøde d. 27. juni kl. 19.30. lokale 1.5 i Frivilligcenter. 

Hanne, Leni, Ole, Mads, Henrik 

 

Dagsorden: 

1. Referent. Henrik 

 

2. Referat fra sidst (23.maj). supercykelsti – Henrik sender kommentar til kommune og 

supercykelstisekretariat. (evt. også VD) 

 

3. Kommentering af ny parkeringsplads på tromlepladsen. Hanne har skrevet brev 

til kommunen. Kommunen har svaret, at de forventer 250 personbiler om dagen, 

pendlere fortsætter på cykel, tog og bus. Cykler videre ad Rendelæggerbakken.  

 

4. Svar fra kommunen om Salpetermosestien og cykelsti på 

Slotsgade/Frederiksværksgade. Kommunen har ikke svaret vedr Salpetermosestien 

Vi har fået tilsendt den nye tegning evt. Slotsgade/Frederiksværksgade. Ændring ved 

overgangen ved Slangerupgade. Meget varierende bredder, især fortovet, men det 

skyldes den plads, der er til rådighed. 

 

5. Status for cykelture. En god cykeltur til Esrum. 11 deltagere. Nattergaleturen 21 

deltagere. Turen til Hillerød S og V 27 deltagere. Næste ture. 12. aug. Leni og Ole. 23 

aug. Hanne og Henrik, 7. sept. Hanne og Leni. 

 

6. Nyt fra ABT udvalg.  

Budgetønsker 2024, 14 mio., 2025 6 mio.  

Cykelpuljen 2023 er fordelt. Hillerød fik ikke noget. 

https://www.trm.dk/nyheder/2023/154-millioner-kroner-paa-vej-til-cykelprojekter 

Fordyrelser vedr pøleåstien og klager fra DN over sti fra broen 

Helhedsplan Torvet 

Delecykler på stationen 

 

7. Dårlige cykelparkeringsforhold. Brev til Royal Stage.  

Leni har skrevet til Fysiodanmark som har sendt videre til Royal Stage. Herefter har 

Leni lavet forslag til læserbrev om manglende cykelparkering. Vi læser igennem og 

kommenterer hurtigt, men det ser godt ud. 

 

8. Cykeltur med kommunen. plan, tidspunkt, invitation, ønskeliste.  

Leni, Henrik, Hanne har lavet forslag. Hvor mange? ABT 2-3 personer + 1-2 fra 

forvaltningen. F.eks. torsdag d. 31. aug. el 14. sept., evt. 31. aug.) Fra os Hanne, Leni, 

Henrik, evt. Ole, Mads, Jesper? 

Leni og Hanne prøvekører i uge 30. Forslag til forkortelser af ruten velkomne. Hanne 

sender invitation. 

 

9. Evt.  

Landsmøde 28. okt. I Fredericia. 

Der kan kommenteres på kommunens budget 2024-26 inden 5. aug. Hanne udsender 

forslag. 

Frivilligfest 22. sept. Se afd. Postkassen. 

Mail fra Sidsel fra forbundet om Vi cykler til arbejde. 800 deltagere fra Hillerød. 

 

10. Næste møde. 29. august og 26. sept.  

 

 

https://www.trm.dk/nyheder/2023/154-millioner-kroner-paa-vej-til-cykelprojekter

